
・日本酒の熱燗をご希望の場合は、客室乗務員にお知らせください。
・焼酎は、お好みの飲み方でお楽しみいただけます。　（お湯割り／水割り／ソーダ割り／ロック／ストレート）

日本の銘酒 ／ 日本酒 日本の銘酒 ／ 焼酎

村尾
芋焼酎、村尾酒造、鹿児島　
焼酎づくりの名人と謳われる村尾寿彦氏が醸す稀代の銘芋
焼酎です。伝統的な黒麹、良質なカライモを用い、仕込みはす
べて昔ながらの甕壺。上品で香ばしい風味、甘く柔らかな味わ
い、まろやかな余韻が長く続きます。
アルコール度数 25°

おすすめの飲み方

ロック
コクのある芋の風味を
ダイレクトにお楽しみ
いただけます。

「華やかな春到来」
四季折々の食材とともに愉しむ日本の美酒。「農口尚彦研究所 純米大吟醸」の奥深い旨味、

「産土 穂増（うぶすな ほませ）」の瑞々しさ、「田酒」の芳醇な余韻、鮮やかな色合いの「八鹿

スパークリング Niji Rose」。 匠の技と春ならではの自然の恵みを感じられる贅沢な一杯を

味わいながら、至福のひとときをお過ごしください。

　第4回世界唎酒師コンクールで優勝経験を持つ北原康行氏は日本酒・本格焼酎の素晴らしさを世界に伝える
匠の一人です。また、「ダブルツリーbyヒルトン東京有明」料理飲料部長でもある北原氏は料理に合わせ楽しん
で頂ける飲み物は何かを常に追求し続けております。

北原 康行氏
ダブルツリーbyヒルトン東京有明
料理飲料部長

農口尚彦研究所 純米大吟醸 無濾過原酒 2019 Vintage  《 コクのあるタイプ  》
農口尚彦研究所、石川

「酒造りの神様」の異名を持つ、農口尚彦氏が70年以上におよぶ酒造り人生の集大成として立ち
上げた酒蔵です。黄桃やパイナップルのトロピカルなニュアンスにドライマンゴーのアロマ、凝縮感
のある旨味が心地よく、上品な苦味と共に骨格のしっかりしたバランスが特徴です。熟成によるわず
かなキャラメルのような風味が、果実感や旨味と共に複雑に呼応し、余韻を長く楽しめるお酒です。
原料米 山田錦 / アルコール度数17°

産土 2025 穂増｜四農醸  《 軽快なタイプ 》
花の香酒造、熊本  
二千年以上にわたり水稲文化が息づく菊池川流域の生産風土を敬い、大地と水、米と祈りの循環を
大切に自然の恵みで醸す花の香酒造。その中でも江戸の世に天下第一と称された穂増。その奇跡の
四十粒から命をつなぎ自然農法で育て、生酛仕込みで醸しました。野生の複雑さ、微生物が生み出
す瑞 し々さと繊細な酸。大地の記憶が静かに重なりあう、深い余韻の一本です。
原料米 熊本県菊池川流域産穂増 / アルコール度数13°

3月・4月は下記銘柄をご提供いたします。

田酒 純米大吟醸 四割五分 古城錦  《 フルーティーなタイプ 》
西田酒造店、青森
青森県が開発した酒造好適米第一号「古城錦」の特性を最大限に引き出した逸品。上品で華やかな
香りと爽やかな酸味が特徴で、絶妙なバランスに仕上がっております。
原料米 古城錦 / アルコール度数16°

5月は下記銘柄をご提供いたします。

八鹿スパークリング Niji Rose  《 軽快なタイプ 》
八鹿酒造、大分
九州の屋根とも称される水も豊かな九重連山の麓で、1864年からの伝統を重んじながら、時代に
合わせた酒造りを行う酒蔵です。イチゴや小さな赤い果実の香りを感じながら、甘みと酸味が絶妙
に調和したピュアでスッキリとした味わいをお楽しみいただける日本酒スパークリングロゼです。
アルコール度数8°

三段じこみ
麦焼酎、岩倉酒造、宮崎　
宮崎県西都市で４代に渡り焼酎を醸す蔵。米麹、麦麹、米麹と
三段階の仕込みを行い、さらに三年間の熟成を経た程よい
香ばしさと芳醇な旨味を引き出した深みのある味わい。
アルコール度数 25°

おすすめの飲み方

水割り／ソーダ割り
麦のスマートな風味
を味わうなら焼酎6：
お水4、すっきりした
風味ならソーダ割り。
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三年寝太蔵
黒糖焼酎、喜界島酒造、鹿児島　
1916年創業奄美群島で最古の蔵。3年以上貯蔵の芳醇で
まろやかな口当たり。ふくよかでやわらかい 味 わい 。
熟成古酒独特の香ばしさ、コクをお楽しみください。
アルコール度数 30°

おすすめの飲み方

5：5の水割り
黒糖の華やかな香りが
立ち上り、春を感じてい
ただける飲み方です。



シャンパン

シャンパーニュ・クリュッグ グランド・キュヴェ
シャンパーニュ、フランス
比類なきシャンパーニュ・クリュッグ グランド・キュヴェ。120種類を超える10以上の異なるヴィ
ンテージのワインを配合し、各年でアッサンブラージュ。収穫年の異なるワインを多種ブレンドす
るため、単一ヴィンテージでは表現できない複雑な味わいとアロマが生まれます。ANAファース
トクラスでは1986年の国際線就航以来、至高のシャンパーニュにこだわり、クリュッグを提供し
続けています。
ピノ・ノワール / ムニエ / シャルドネ

私たちがほんとうに美味しいと感じるワインを。
ANA ワインアドバイザーのお二人をはじめとし、様々な年代・性別のテイスターによって選りすぐったワインを用意して
おります。機内ワインコンペティション「Cellars in the Sky」や「Wines on the Wing 2019」では数多くの賞を頂いて
おります。食事と合わせ又は食後の余韻として、上質なひとときをお過ごしください。

パリの有名レストラン「ラ・トゥー
ル・ダルジャン」や「バヴィヨン・
ル・ドワイアン」、イギリスのホテル

「ザ・コノート」などでソムリエを
務め、2000年、世界最優秀ソム
リエコンクールにて優勝、世界最
優秀ソムリエを受賞。現在、ワイ
ンコンサルタント会社を運営し
ています。

オリヴィエ・プーシエ氏
世界最優秀ソムリエ（2000年）

日本ソムリエ協会にて常務理事 技
術研究部部長を務め、ワインの啓
蒙活動や後進の育成に取り組む。
2017年には「現代の名工」として厚
生労働大臣表彰受賞。さらに2022
年春の褒章において「黄綬褒章」を
受章。国内外数々のコンクールで活
躍し日本のワイン界を常にリードし
続けるソムリエです。

森 覚氏
アンダーズ 東京 / ホテル虎ノ門ヒルズ
エグゼクティヴ ソムリエ / 
ビバレッジ ディレクター

白ワイン

・ワインの英文解説は生産者等の解説によるもので、日本語解説とは異なる場合がございます。

ドメーヌ・デニゾ プイィ・フュメ 2023
ロワール、フランス
ドメーヌ・デニゾは、フランス・ロワール地方で 6 世代にわたる家族経営のワイナリーで伝統と
革新を融合させたワイン造りで注目を集めています。清涼感溢れるグレープフルーツや青リンゴ
の香りにセルフィーユやフェンネル、石灰のミネラルのニュアンスが調和した多層的なアロマ。
快活な酸味と透き通るようなミネラル感が心地良く、口中を潤すジューシーな味わいが特徴的。
後味に残るほのかな苦味がエレガントな余韻を演出します。
ソーヴィニヨン・ブラン

ティエリー・ジェルマン ランソリット ソミュール 2024 
ロワール、フランス
ティエリー・ジェルマンは 1992 年にロワール地方ソミュールでドメーヌ・デ・ロッシュ・ヌーヴを
取得。自然との共存を重視し、早くからビオディナミ農法を導入した先駆的な造り手で、馬による
耕作や自然の樹勢を尊重した栽培を実践。シュナン・ブランはテュフォーと呼ばれる石灰質土壌
から造られ、酸とミネラルを活かしたエレガントなスタイルは国内外で高い評価を得ています。
シュナン・ブラン

ジム・バリー ザ・フロリタ リースリング 2017
南オーストラリア州、オーストラリア
ジム・バリー・ワインズは1959年に南オーストラリア、クレア・ヴァレーで創業された家族経営の
ワイナリー。創業者ジム・バリーは同地初の醸造学を修めたワインメーカーで、リースリングの
銘醸地としての地位を確立させました。現在は2代目ピーター・バリーが率い、320haの畑を所有。
冷涼な気候と石灰質土壌を活かしたプレミアムワイン造りで、国際的にも高い評価を得ています。
リースリング

シャンパーニュ・シャルル・エドシック・ブラン・ド・ブラン 
シャンパーニュ、フランス
エドシック一家のシャルル・カミーユにより1851年に設立。1859年のボルドー万博では金賞を
受賞し、後に英国王室をはじめ各国の王室御用達となる礎を築きました。また、アメリカに
新たな市場を見出し、「シャンパン・チャーリー」として、大成功を収めたことでも有名です。現在
はシリル・ブラン氏の下、一貫して妥協のない高品質なシャンパーニュ造りを行い、揺るぎない
地位を築いています。
シャルドネ

白ワイン

ポール・ホブス ロシアン・リバー・ヴァレー シャルドネ 2023
カリフォルニア、アメリカ
ポール・ホブスが1991年にソノマで創設したワイナリー。2004年には「カリフォルニアで最も重要
なワインメーカー」、2013年には米誌『Forbes』で「ワイン界のスティーブ・ジョブズ」と称されてい
ます。力強く立ち上がる香りはレモンカスタードやリンゴのアロマに、樽の芳ばしいヴァニラや丁
字のニュアンスが調和。瑞 し々い果実味と豊かなアルコールのボリュームが広がり、スパイスフレ
ーバーやミネラルのニュアンスが後味に長い余韻と複雑かつ多層的な味わいをもたらします。
シャルドネ

ティエリー・ジェルマン ランソリット ソミュール 2024ではなく、
以下の銘柄の場合がございます。
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アニスボス ボット・リバー ディスディット 2022
スワートランド、南アフリカ
シュナン・ブラン/ グルナッシュ・ブラン/ マルサンヌ/ ルーサンヌ



赤ワイン

ボスカレッリ ヴィーノ・ノービレ・ディ・モンテプルチアーノ・リゼルヴァ 2020
トスカーナ、イタリア
ボスカレッリは、1962 年にエジーディオ・コッラーディ氏がイタリア・トスカーナ州モンテプルチアーノ東部のチェ
ルヴォニャーノ地区に放棄された農園を購入したことから始まりました。土着品種を使用し、素朴さとエレガンスの
調和をモットーに造られるワインは世界中で高い評価を得ています。果実味とアルコールがもたらす豊かなボディ
を酸味が引き締め、緻密で練れたタンニンが余韻にコクや深みを与え、深遠で高貴な味わいになっています。
サンジョヴェーゼ、コロリーノ

ポートワイン

ニーポート・ポルト・コリェイタ 2009
ポルト、ポルトガル
ニーポートは1842年創業。現在の当主ディルク・ニーポート氏が5代目にあたる、今では数少ない
家族経営の生産者の1つです。伝統の味わいを守るため、ポートワインにおいて最も重要な役割を担う
マスターブレンダーのファミリーもニーポートでは代を重ね、その技を受け継いでいます。何よりも品
質を重視するため、生産量はポートワイン全体のわずか1％にも満たない少量生産を貫いています。
トウリガ・ナショナル、トウリガ・フランカ、ティント・カォン、ティンタ・フランシスカ、ティンタ・アマレラ、ティンタ・ロリス

ドメーヌ・デ・クロワ ボーヌ・プルミエ・クリュ レ・サン・ヴィーニュ 2023
ブルゴーニュ、フランス
ドメーヌ・デ・クロワの創設者であり醸造家のダヴィッド・クロワ氏は、わずか22歳で名門ネゴシアン「カミーユ・ジルー」の醸造
長に抜擢された実力派で、ブルゴーニュの次世代を担う造り手として高く評価されています。熟した野イチゴやラズベリーに
薔薇やシナモン、紅茶などの複雑なアロマが調和。滑らかな口当たりで、ボリューム感を与えるアルコールは、エレガントな凛
とした酸味によってアウトラインが鮮やかに象られ、繊細かつ上質なタンニンが味わいに骨格と引き締め感をもたらします。
ピノ・ノワール

アペリティフ＆カクテル
ドライシェリー

ドライヴェルモット

カンパリソーダ

カンパリオレンジ

梅酒

キール

キールロワイヤル

ミモザ

マティーニ

ブランデー＆リキュール
ヘネシーXO

コアントロー

ウイスキー
サントリーウイスキー響21年 

（ニューヨーク・フランクフルト・ロンドン路線）

サントリーウイスキー響
　サントリーウイスキー100周年記念

 （上記以外の路線） 

サントリーシングルモルトウイスキー山崎12年

ザ・マッカラン18年

ビール
サントリー ザ・プレミアムモルツ

アサヒ スーパードライ

キリン 一番搾り

サッポロ 黒ラベル

スピリッツ
ウオッカ 80プルーフ

サントリージャパニーズ ジンROKU〈六〉
桜花、桜葉、煎茶、玉露、山椒、柚子。日本ならではの
六種のボタニカルを使用し、繊細な職人技で完璧な
香味バランスを追求したスムースな口当たりと上品
な味わいが魅力です。

トリニテ･エステート アカイボ 2018
カリフォルニア、アメリカ
トリニテ・エステートは、フランス・ボルドーの名門ワイン一家であるゴンザグ＆クレール・リュルトン夫妻が、アメリカ・カリ
フォルニア州ソノマ郡のチョークヒル・マウンテンに設立したワイナリー。凝縮したカシスやブラックベリーのアロマにセー
ジや甘草、スモーキーな樽のニュアンスやヴァニラなどが複雑に調和。力強い味わいは豊かな果実味を基調とし、アルコ
ールのボリューム感や緻密な酸味、グリップのしっかりとしたタンニンが絶妙に溶け込んだポテンシャルの高い赤ワイン。
カベルネ・ソーヴィニョン、メルロ、カベルネ・フラン

ノンアルコール飲料

ANA オリジナルノンアルコールカクテル
WA Citrus Blue（和シトラスブルー）
ANAのオリジナルドリンク「かぼすジュース」をベースとしたスッキリと爽やかな味わいをお楽しみください。

ノンアルコールビール
サントリー オールフリー（ノンアルコール）
アサヒZERO（ノンアルコール）

※20歳未満のお客様へのアルコールおよびノンアルコール飲料のご提供は控えさせていただきます。

ノンアルコールスパークリングワイン
ボッリチーネ ドライ アルテルナティヴァ アルコール 0.0
アルコール度数 / 0.00％

マリヌー シラー 2022
スワートランド、南アフリカ
マリヌーは、クリス＆アンドレア夫妻が2007年に南アフリカ・スワートランド地方に設立した
ブティックワイナリー。設立から短期間で国内外の評価を獲得し、プラッターズ南アフリカワイン
ガイドで30回の5つ星、4度の「ワイナリー・オブ・ザ・イヤー」を受賞。ハンズオフの自然な醸造を
徹底し、添加物を一切使用せず、テロワールと古木の個性を最大限に引き出すことで知られます。
シラー

マリヌー シラー 2022ではなく、以下の銘柄の場合がございます。
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ドメーヌ・デ・クロワ ボーヌ・プルミエ・クリュ レ・サン・ヴィーニュ 2023ではなく、
以下の銘柄の場合がございます。

アルベール・ビショー ポマール 2020
ブルゴーニュ、フランス
ピノ・ノワール

カテナ メンドーサ・アルタ・ヒストリック・ロウズ・マルベック 2021
メンドーサ、アルゼンチン
マルベック



ソフトドリンク
ANA オリジナルドリンク「香るかぼす」※はちみつ入り	 ジンジャーエール

オレンジジュース	 冷緑茶

アップルジュース	 ミネラルウォーター

トマトジュース	 スパークリングウォーター（ペリエ または その他銘柄）

コーラ	 牛乳	

コーラ ゼロ	

抹茶
伊藤園の契約栽培茶葉から生まれたお抹茶です。契約農家の方々
と独自開発し、栽培しています。健康成分などの添加は一切せず、
素材本来のおいしさにこだわりました。鮮やかな緑色で柔らかい
香りと旨み、穏やかなほろ苦さをお楽しみいただけます。

宮崎煎茶
日本茶専門店「新緑園」が手掛ける宮崎茶100%の煎茶です。 
2021年、第75回全国茶品評会にて4度目の一等一席 農林水産大臣賞受賞茶園

日本茶 

ほうじ茶
お～いお茶でお馴染みの伊藤園のほうじ茶。契約農家が丁寧に栽培した、香りゆたかな
茶葉を贅沢に使用し、コクのある味わいに仕上げました。

その他
ホットチョコレート バンホーテン

・機内におけるお客様の重篤な火傷防止のため、一部の温かいお飲物については温度を下げてご提供いたしております。
  また、お子様およびお子様をお抱きのお客様には、温かいお飲物のご提供を控えております。
・銘柄は変更される場合もございます。数に限りがあるため、ご希望に沿えない場合もございます。ご了承ください。

ティーセレクション

ANA スペシャルティコーヒーセレクション 

イリーエスプレッソ
酸味と苦味のバランスが良く世界140カ国で愛されて
いるエスプレッソ。

イリーカフェ・マッキャート
エスプレッソに泡立てた少量のミルクを注ぐ濃厚な
味わい。

イリー“ルンゴ”エスプレッソ（ホットコーヒー）
イリーエスプレッソのアロマをそのままに軽快な
味わいに仕上げました。

イリー“アイス”エスプレッソ（アイスコーヒー）
フルボディのダブルエスプレッソをすっきりとした
味わいで。

イリーカプチーノ
エスプレッソに口当たりの良いフォームドミルクをの
せたミルクアレンジ。

アイス・カプチーノ
エスプレッソとミルクが絶妙なバランスで溶け合う
アイスミルクアレンジ。

ディカフェコーヒーもご用意しております。

illycaffè社は1933年にトリエステで創業したイタリアのファミリー企業で、
自然がもたらしてくれる最高のコーヒーで世界中の美と味わいを愛する人々
を喜ばせることを常に使命としています。illycaffè社は、世界で最も優れた9つ
の産地を組み合わせた独自のアラビカ豆100％ブレンドのコーヒーを生産しています。
世界140カ国以上で毎日800万杯のイリーコーヒーが、バー、レストラン、ホテル、フラッグ
シップカフェ、ショップ、ご家庭で楽しまれています。

1886年に設立されたテイラーズは、鉱泉の町として知られるハロゲイトの水を活かし、世界各地から集めた茶葉を
卓越した技術で絶妙にブレンドし、英国でもトップブランドの紅茶を作り上げております。

アフタヌーンダージリン
旬の季節と言われるセカンドフラッシュに摘まれた上質な茶葉が充実した味と香りを産み出します。

アールグレイ 
エレガントなベルガモットの香りとバランスのとれた上品な仕上がり。 

スコティッシュブレックファースト 
セカンドフラッシュのアッサムをベースにしたリッチで深い味わい。

レモン&オレンジ 
アフリカとインドの高地の茶葉をベースにしたデリケートでフルーティーなブレンド。 

ハーブティー
KUSMI TEA

（カフェインフリー・ハーブティー）
・ルイボスバニラ
・ヴァーベナ・ミント
・アクアローザ
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・If you would like warm sake (atsukan), please ask a cabin attendant.
・Enjoy shochu neat, over ice, or with sparkling water, cold water, or hot water.

Sake Shochu

Murao 
Sweet Potato Shochu, Murao Shuzo, Kagoshima  25% ABV
Unrivaled sweet potato shochu made by Toshihiko 
Murao, a renowned distilling master. Traditional black 
yeast and fine sweet potatoes are distilled in large 
ceramic pots in the classic, time-proven manner. Its 
elegant, soft flavors give way to a lovely, round finish.

Recommendation

On the rocks
The ice brings out the 
full-bodied, natural 
flavors of the sweet 
potatoes.

Festive spring has arrived
Enjoy delicious Japanese sakes with seasonal dishes. The deep umami of the Noguchi 
Naohiko Sake Institute’s Junmai Daiginjo. The lushness of Ubusuna HOMASE. The rich 
aftertaste of Denshu. The bright, colorful Yatsushika Sparkling Niji Rose. Experience a 
moment of pure bliss as you savor the skills of brewmasters and the natural bounties of 
spring with a luxurious glass of sake.

Yasuyuki Kitahara, a connoisseur of Japanese libations, brings out the many charms of sake and shochu in 
unique ways. His incredible pairings delight guests at all restaurants he manages at Double Tree by Hilton 
Tokyo Ariake. Kitahara won the 4th World Sake Sommelier Competition in 2014.

Yasuyuki Kitahara
Double Tree by Hilton Tokyo Ariake,
Food & Beverage Manager

Noguchi Naohiko Sake Institute Junmai Daiginjo Unfiltered, Undiluted Sake, 2019 Vintage   (Rich type) 
Noguchi Naohiko Sake Institute Inc.,  (Ishikawa)   　   17% ABV 
The brewery was established by Noguchi Naohiko, nicknamed the King of Brewing, because of 
his over 70 years of sake brewing experience. This sake features tropical notes of yellow peach 
and pineapple, accented by aromas of dried mango and a pleasantly concentrated umami 
flavor. A refined bitterness lends structure and balance, while subtle caramel-like nuances from 
aging intertwine with the fruitiness and savoriness to create a complex, lingering finish.

Ubusuna 2025 HOMASE - Yon Noujou  (Light type)
Hananoka Shuzo (Kumamoto)   　   13% ABV 
In its sake brewing, Hananoka Shuzo has always respected the bounty of nature. It honors 
the climate of the Kikuchi River Valley, a production area whose culture of rice cultivation 
extends over 2,000 years. The brewery places the utmost value on the ties between the 
land, the water, rice, and prayer. Homase rice was praised by the people of the Edo period 
as the very finest rice. This strain of rice, once thought lost, was miraculously brought back 
from just 40 grains, grown using natural rice-farming techniques. Ubusuna 2025 HOMASE 
was brewed from Homase rice using the kimoto method. It has a wild complexity, lush 
flavor, and delicate acidity from the microorganisms used in its brewing. The memories of 
the earth silently overlap and intertwine in this sake, which has a lingering aftertaste.

In March and April, the brands below will be served.

Denshu Junmai Daiginjo Yonwarigobu Kojounishiki  (Fruity type)
Nishida Sake Brewery (Aomori)   　   16% ABV 
A masterpiece bringing out the best of Kojounishiki, the first rice developed in Aomori 
prefecture specifically for sake brewing. Known for its refined, bright aroma and 
refreshing acidity, all in a sublime balance.

In May, the brands below will be served.

Yatsushika Sparkling Niji Rose  《 Light type 》

Yatsushika Brewery (Oita)   　   8% ABV 
Yatsushika Brewery is located at the foot of the Kuju Mountains, a mountain range with rich 
springs that is known as the “roof of the island of Kyushu.” Established in 1864, it honors 
tradition while brewing sake matched to modern times. This sparkling rosé sake is pure 
and crisp, with the fragrance of strawberries and small red berries and a delicate balance of 
sweetness and acidity.

Sandanjikomi
Barley Shochu, Iwakura Shuzo, Miyazaki  25% ABV
A brewery that has been brewing shochu for four 
generations in Saito, Miyazaki prefecture. In this 
brewery, a three-stage process is employed with a 
three-year aging, bringing out a well-balanced toasty 
aroma and a profound depth of flavor, characterized by 
a delightful richness and umami.

Recommendation

With water
or sparkling water
A 6:4 ratio of shochu 
to water highlights 
the refined flavors of 
the barley whereas 
sparkling water 
provides a cleaner, 
crisper flavor.
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Sannen Netazo
Brown Sugar Shochu, Kikaijima Shuzo, Kagoshima  30% ABV
The oldest brewery in the Amami Islands, founded in 
1916. A rich and mellow taste produced by storing for 
over three years. Well-rounded, mild flavor. Enjoy the 
unique aroma and richness of aged spirits.

Recommendation

With water
(5:5 ratio)
Mixed with water, 
it opens with the 
gorgeous aroma of 
brown sugar. Savor the 
feeling of springtime.



Champagne White Wine

・ The English commentary on wine is based on commentaries by the producers etc. and may differ from Japanese commentary.

A gorgeous array of enchanting wines.
We invite you to try a selection of premium wines handpicked by our wine advisors and tasting panel. ANA’s wine 
lists received prizes in many categories in the “Cellars in the Sky” and “Wines on the Wing 2019 Airline Wine 
Survey” in-flight wine competition. Our enchanting wines will regale your palate during and after dinner.

Olivier Poussier was selected 
as the Best Sommelier in the 
World in 2000. He has served 
as sommelier at the prominent 
“La Tour d’Argent” and “Pavillon 
Ledoyen” restaurants in Paris, 
as well as “The Connaught ,” 
a  luxur y  hote l  in  London. 
Poussier is now running a wine 
consulting firm.

Olivier Poussier
Best Sommelier in the World (2000)

Satoru Mori handles activities to raise 
awareness of wines and to train younger 
sommeliers as a managing director of 
Japan Sommelier Association (JSA). In 2017, 
he was recognized as a “Modern Master 
Craftsman” by the Minister of Health, Labour 
and Welfare of Japan. He was also awarded 
the prestigious Medal with Yellow Ribbon 
in Japan’s national 2022 Spring Honors. He 
leads the Japanese wine industry through 
his outstanding performance and has won 
at various sommelier competitions around 
the world and in Japan multiple times.

Satoru Mori
Andaz Tokyo / Hotel Toranomon Hills
Executive Sommelier / Beverage Director

Champagne Krug Grande Cuvée
Champagne, France

Since 1843, Krug Grande Cuvée has embodied the vision of its founder, Joseph Krug. Every 
year, a new Édition is created: an extraordinary blend of over 120 wines from more than 10 
different years. Blending so many wines from different years provides this myriad of flavors 
and aromas, something impossible to express with the wines of just one year. ANA First 
Class has been serving the supreme Champagne since its first international flight in 1986.
Pinot Noir / Meunier / Chardonnay

Thierry Germain L'INSOLITE Saumur 2024
Loire Valley, France
Thierry Germain acquired Domaine des Roches Neuves in Saumur, Loire, in 1992. 
An early pioneer of biodynamic farming, Germain emphasizes harmony with nature, 
practicing horse plowing and cultivation that respects the natural health of the vines. 
Chenin Blanc, grown in the region’s limestone-rich tuffeau soils, is praised the world 
over for its elegant style, marked by lively acidity and mineral finesse.
Chenin Blanc

Jim Barry The Florita Riesling 2017
South Australia, Australia
Jim Barry Wines was founded in 1959 in South Australia’s Clare Valley as a family-run 
estate. Founder Jim Barry, the region’s first qualified winemaker, was instrumental in 
establishing Clare Valley as one of the world’s great regions for Riesling. Today, the 
second generation, led by Peter Barry, oversees 320 hectares of vineyards, producing 
premium wines that draw on the region’s cool climate and limestone soils, and 
earning international acclaim.
Riesling

White Wine

Champagne Charles Heidsieck Blanc de Blancs
Champagne, France
Founded in 1851 by Charles Camille Heidsieck. Heidsieck won a gold medal at the 1859 
Bordeaux Exposition, laying the foundation for the winery to be granted a royal warrant by 
the British Royal Family and other monarchies. The Champagne house is also renowned 
for uncovering a new market in the United States and achieving great heights as 
“Champagne Charlie.” Today, under the leadership of Cyril Brun, the company consistently 
produces uncompromisingly high-quality Champagne, establishing a steadfast presence 
in the industry.
Chardonnay

Domaine Denizot Pouilly-Fumé 2023
Loire, France
Domaine Denizot has been a family-operated winery in the Loire region of France for 
six generations. It has drawn attention for the way it fuses tradition and innovation in its 
wine-making. This wine has a multilayered aroma, joining the refreshing fragrances of 
grapefruit and green apple with nuances of chervil, fennel, and chalky mineral. The fresh 
acidity and clear mineral flavor produce a pleasant wine with a distinctive mouthwatering 
juiciness. The slight bitterness of the aftertaste leaves an impression of elegance.
Sauvignon blanc

Paul Hobbs Russian River Valley Chardonnay 2023
California, USA

Paul Hobbs Winery was established in Sonoma in 1991. In 2004, it was named “Most 
Important Winemaker in California,” and in 2013, the magazine Forbes called Paul Hobbs 
“the Steve Jobs of Wine.” This wine has a strong attack of lemon custard and apple 
aromas with fragrant barrel nuances of vanilla and clove. The fresh, fruity wine has a full-
bodied taste due to its alcohol content, and its flavor is complex and multilayered, with a 
long-lasting aftertaste with spice and mineral nuances.
Chardonnay

If unavailable, we may serve the wine below in place of
Thierry Germain L'INSOLITE Saumur 2024
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Anysbos Botriver Disdit 2022
Swartland, South Africa
Chenin blanc /Grenache blanc / Marsanne / Roussane



Red Wine Port Wine

Niepoort Porto Colheita 2009
Porto, Portugal

Niepoort was founded in 1842. One of the few remaining family-owned producers, Niepoort is run by fifth-
generation owner Dirk van der Niepoort. To preserve its traditional flavors, the family of master blenders, who 
play the most important role in port wine, has passed down their skills and techniques from generation to 
generation. Prizing quality above all else, production is kept small, producing only less than 1% of all port wines.
Touriga Nacional, Touriga Franca, Tinto Cão, Tinta Francisca, Tinta Amarela, Tinta Roriz

Aperitifs & Cocktails
Dry Sherry

Dry Vermouth

Campari Soda

Campari Orange

Umeshu (plum wine)

Kir

Kir Royal

Mimosa

Martini

Brandy & Liqueur
Hennessy XO

Cointreau

Whiskies
Suntory Whisky Hibiki 21 Years Old 
(New York, Frankfurt and London routes)

Suntory Whisky Hibiki,
　100th Anniversary Limited Edition Design

(Routes excluding the above)

Suntory Single Malt Whisky Yamazaki 12 Years Old

The Macallan  18 Years Old

Beers
Suntory The Premium Malt’s

Asahi Super Dry 

Kirin Ichiban Shibori

Sapporo Kuro Label

Spirits
Vodka 80 proof

Suntory Japanese Gin ROKU

Cherry blossom, cherry leaves, sencha green tea, gyokuro 
green tea, sansho pepper, and yuzu citrus. With six 
botanicals unique to Japan, the delicately crafted ROKU gin 
offers the perfect balance of aroma and taste while providing 
a smooth mouthfeel and a polished, well-refined flavor.

Non-alcoholic Drinks
ANA Original Non-Alcoholic Cocktail
Wa Citrus Blue
Enjoy a refreshing and crisp flavor with a base of ANA’s original Japanese kabosu citrus juice.

*Please note that neither alcoholic beverages nor their non-alcoholic equivalents are served to passengers under 20 years of age.

Non-Alcoholic Sparkling Wine
Bollicine Dry Alternativa Alcohol 0.0 
0.00% ABV

Non-alcoholic Beer
Suntory All-Free (non-alcoholic beer)
Asahi ZERO (non-alcoholic beer)

Boscarelli Vino Nobile di Montepulciano Riserva 2020
Tuscany, Italy 

Boscarelli began in 1962 when Egidio Corradi bought a dilapidated vineyard in Cervognano, eastern 
Montepulciano, in the Tuscany region of Italy. The winery uses indigenous grapes with the motto of 
harmonizing rusticity and elegance, and its wines have received high praise around the world. This wine 
has a rich body due to its fruitiness and alcohol content, tied together by a racy acidity. The delicate and 
polished tannin gives it a full, deep aftertaste. These all combine for a profound, prized flavor.
Sangiovese, Colorino

Domaine des Croix Beaune Premier Cru Les Cents Vignes 2023
Bourgogne,  France 

Domaine des Croix’s founder and winemaker, David Croix, is exceptionally talented, selected at the age 
of just 22 to be the head winemaker of venerable negociant Camille Giroud. He has been highly praised 
as the leader of the coming generation of Burgundy winemakers. In this wine, the flavors of ripe wild 
strawberries and raspberries blend with a complex mix of aromas such as rose, cinnamon, and black tea. 
It has a smooth mouthfeel and a rich body due to its alcohol content, and its elegant and dignified acidity 
give it a distinct profile. The delicate, refined tannin brings its flavors together and give them definition.
Pinot noir

Trinite Estate ACAIBO 2018
California,  USA 

Trinite Estate is a winery in the Chalk Hill mountains of Sonoma County, California. It was established 
by the husband and wife team of Gonzague and Claire Lurton, who hail from a family of famous 
winegrowers in France’s Bordeaux region. The aromas of rich blackcurrant and blackberry intertwine 
and harmonize with nuances of sage, licorice, hints of smoky barrel aging, and vanilla. The bold taste is 
rooted in a rich fruity flavor and envelops the full body that comes from its alcohol content, its meticulous 
acidity, and the firm grip of its tannin. These combine to give this red wine tremendous potential.
Cabernet Sauvignon /  Merlot  /  Cabernet Franc

Mullineux Syrah 2022
Swartland, South Africa

Mullineux is a boutique winery founded in 2007 in South Africa’s Swartland region by husband-and-wife team 
Chris and Andrea Mullineux. In this short time, Mullineux has risen to prominence, earning 30 five-star ratings 
and four Winery of the Year honors from Platter’s South African Wine Guide. Dedicated to a hands-off, natural 
approach, Mullineux uses no additives, allowing the terroir and character of old vines to shine through.
Syrah

If unavailable, we may serve the wine below in place of Mullineux Syrah 2022.
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If unavailable, we may serve the wine below in place of
Domaine des Croix Beaune Premier Cru Les Cents Vignes 2023

Albert Bichot Pommard 2020
Bourgogne,  France 
Pinot noir

Catena Mendoza Alta Historic Rows Malbec 2021
Mendoza, Argentina
Malbec



Soft Drinks
ANA’s Original Drink Aromatic Kabosu (Citrus)*Includes honey	 Ginger Ale

Orange Juice	 Iced Green Tea

Apple Juice	 Still Mineral Water

Tomato Juice	 Sparkling Mineral Water(Perrier or other brands)

Cola	 Milk	

Cola Zero

Others
Hot Chocolate, Van Houten

・To prevent burn injuries, some of the hot beverages are served at lower temperatures.
   Cold beverages are served to children and to adults holding them.

・Please note that the availability of beverage brands may vary from the menu choices. Due to limited availability, there may be cases 
   where we are unable to provide the menu items of your choice. Thank you for your understanding.

TAYLORS OF HARROGATE was born in 1886. It creates good products, making delicious, top-quality teas. 

Afternoon Darjeeling Tea
We only buy the finest during the peak season. Delicate flavour reminiscent of Mascat grapes. 

Earl Grey Tea 
The elegant fragrance of the bergamot flavour. 

Scottish Breakfast Tea 
Premium second flush Assam gives the blend a gorgeously rich, malty depth of flavour. 

Lemon&Orange 
Delicate fruity blend using light teas from Africa, and India.  

Tea Selection

ANA’s Specialty Coffee Selection 

illy Espresso
A single shot of premium coffee

illy Caffè macchiato 
illy espresso and a little of hot frothed milk
(in a small cup)

illy lungo Espresso
 A stretched espresso served in a coffee Cup

Espresso freddo illy (iced coffee)
Double illy espresso cooled at the moment

illy Cappuccino
Espresso topped with thick hot frothed milk

Cappuccino freddo illy
illy espresso and milk cooled at the moment, topped 
with cold frothed milk

Decaffeinated Coffee is also available.

"illycaffè" is an Italian family business founded in Trieste in 1933, which 
mission has always been delighting all those who appreciate beauty and 
flavour worldwide with the best coffee nature can offer. It produces a 
unique 100% Arabica blend, combining 9 of the best origins in the world according 
to illycaffè. Every day 8 million cups of illy coffee are enjoyed in over 140 countries, 
in bars, restaurants and hotels, in flagship cafés and shops, at home.

Japanese Teas 

Matcha
A soft, bright-green matcha from ITO EN. Crafted with contract
farmers. Additive-free, with a focus on the natural tastes of
the tea leaves. Enjoy a gentle aroma and flavor with a delicate
bitterness underneath.

Miyazaki Sencha
Sencha green tea made from 100% Miyazaki tea produced by Shinryokuen, a Japanese tea 
specialty store. This store won first prize in the Minister of Agriculture, Forestry and Fisheries' 
awards for the fourth time this year for tea plantations at the 75th Japan Tea Fair in 2021.

Hojicha〈Low in Caffeine〉
Best known for their tea brand Oi Ocha, ITO EN's hojicha generously uses highly aromatic 
tea leaves carefully picked by contract farmers that produce a rich, delicious tasting tea.
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Herbal Teas
KUSMI TEA (Caffeine-Free Herbal Tea)
・Vanilla Rooibos
・Verbena Mint
・AquaRosa



・如果您需要加热日本酒，请告知机舱乘务员。
・烧酒可根据您的喜好调配。(热水调配/冷水调配/苏打水调配/加冰块/直接纯饮)

日本品牌 / 日本酒 日本品牌 / 烧酒

村尾
芋烧酒，村尾酿酒厂，鹿儿岛

这款稀世珍品甘薯烧酒，出自享誉业界的酿酒大师村尾寿

彦之手。精选传统黑麹与上等红薯，恪守传统工艺，全程

以陶瓮酿造而成。高贵典雅的馥郁芬芳，甘美绵柔的细腻

滋味，醇厚悠长的余韵久久萦绕。

酒精度25%

推荐喝法

加冰块
您可以直接品尝到甘薯
醇厚的风味。

华丽的春天已至
与四季时令食材共赏的日本美酒。品味「农口尚彦研究所 纯米大吟酿」的深邃醇厚、「产

土 穗增」的清冽甘美、「田酒」的馥郁余韵，以及色泽明艳的「八鹿起泡酒 Niji Rose」。

匠人技艺与春日独有的自然馈赠交织成杯中奢华，敬请享受这段至福时光。

曾荣膺第4届世界清酒侍酒师大赛桂冠的北原康行，堪称向世界传播日本酒与正宗烧酒魅力的匠人代表。此外，

身兼“东京有明希尔顿逸林酒店”料理饮料部长的北原先生，始终致力于探索能与佳肴相得益彰的饮品搭配之道。

北原康行
东京有明希尔顿逸林酒店 料理饮料部长

农口尚彦研究所 纯米大吟酿 无过滤原酒 2019年份  《 醇厚型 》 
农口尚彦研究所，石川

被誉为“酿酒之神”的农口尚彦集70余年酿酒人生之大成而建的酒窖。此品牌的特征是以黄桃和菠萝的

热带水果为基调，融入芒果干的馥郁香气，浓缩的醇厚鲜味令人愉悦，优雅的苦味与扎实的酒体结构相

得益彰，完美平衡。此品牌经过熟成后，散发出如焦糖般的风味，与果香和鲜味复杂交织，余韵悠长。

原料米 山田锦/酒精度17%

产土2025 穗增 | 四农酿  《 轻盈型 》

花之香酒造，熊本

花之香酒造敬重菊池川流域两千余年水稻文化的生产风土，珍视大地与水、稻米与祈愿的循环，

以自然恩惠酿造美酒。“穗增”稻米在江户时代被誉为天下第一。精选四十粒奇迹稻种延续生命，

以自然农法培育，采用生酛酿造法精心酿制。蕴含野性复杂风味，微生物孕育的鲜活感与细腻酸

度。仿佛大地记忆静谧交织，成就了这余韵悠长的佳酿。

原料米 熊本县菊池川流域产穗增/酒精度13%

3月、4月为您提供以下品牌。

田酒 纯米大吟酿 四割五分 古城锦  《 果香型 》

西田酒造店，青森

用青森县研发的首款酿酒适用米“古城锦”酿造并将其独特风味发挥到极致的佳酿。以高雅华美的

香气与清爽的酸味为特色，成就了绝妙的平衡口感。

原料米 古城锦/酒精度16%

5月为您提供以下品牌。

八鹿起泡酒Niji Rose  《 轻盈型 》

八鹿酒造，大分

在被称为九州屋脊、水源丰沛的九重连山脚下，有一家传承自1864年的传统，同时顺应时代潮流

进行酿酒的造酒厂。这是一款用日本酒酿造的桃红起泡酒，您可以在品味草莓和小红果实香气的

同时，尽享甘甜和酸爽绝妙融合的纯粹、清爽口感。

酒精度8%

三段酿造
麦烧酒，岩仓酿酒厂，宫崎　

该酿酒厂位于宫崎县西都市，酿造烧酒已历经4代。该酿酒厂

采用米麹、麦麹、米麹的三段酿造工艺，再经过3年陈酿，萃

出恰到好处的焦香与醇厚鲜味，成就层次丰富的深邃口感。

酒精度25%

推荐喝法

兑水 / 兑苏打水
如果想品尝大麦的精致
风味，建议按烧酒6：
水4的比例调配；如果
想品尝清爽的风味，建
议用苏打水调配。
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三年寝太藏
红糖烧酒，喜界岛酿酒厂，鹿儿岛　

创立于1916年，是奄美群岛上历史最为悠久的酿酒厂。历经

3年以上陈酿，口感醇厚柔和。口味浓郁绵柔。敬请品味陈年

古酒特有的馥郁醇香与深厚韵味。

酒精度30%

推荐喝法

5 ：5 兑冷水
黑糖的芬芳香气扑鼻
而来，这是一种能够
让您品味春日气息的
饮用方式。



香槟

只为呈现真正触动味蕾的葡萄酒。
我们特别邀请了 ANA 葡萄酒顾问等专业人士，并汇集各年龄段、不同性别的品酒师共同臻选，为您准备了多款佳酿。
在机内葡萄酒比赛 “Cellars in the Sky” 和 “Wines on the Wing 2019” 中，我们获得了众多奖项。请用餐时佐饮，或于餐
后细品余味，尽享此刻优雅时光。

奥利维耶·普西耶在2000年被评

选为“世界最佳侍酒师”。他曾在

巴黎著名的“银塔餐厅”和“乐多

耶亭”担任侍酒师，还在伦敦的

一家豪华酒店“康诺特酒店”担任

过侍酒师。现在经营着一家葡萄

酒咨询公司。奥利维耶·普西耶
全球最佳侍酒师（2000年）

在日本侍酒师协会担任常务理

事、技术研究部部长，致力于葡

萄酒的启蒙活动和培养后进人

才。2017年作为“现代名匠”获

得厚生劳动大臣表彰。此外，在

2022年春季褒章中荣获“黄绶褒

章”。他是一位在国内外众多比

赛中表现活跃，始终引领日本葡

萄酒界的侍酒师。

森觉
东京安达仕酒店/虎之门丘酒店 

首席侍酒师/酒水总监

白葡萄酒

・葡萄酒的英文介绍内容基于生产商等机构提供的信息，可能与日文版本存在差异。

蒂埃里·热尔曼 奇艺索米尔2024
法国 卢瓦尔

蒂埃里·热尔曼于1992年在卢瓦尔地区的索米尔收购了新石酒庄。他重视与自然共生，是较早

引入生物动力农耕技术的先驱酿造者，实践着依靠马匹耕作并尊重树木自然生长态势的栽培方

式。白诗南采用名为“杜佛岩（Tuffeau）”的石灰质土壤酿造而成，其充分发挥酸度与矿物质

特性的优雅风格在国内外广受好评。

白诗南

吉姆·巴里 弗洛里达雷司令2017
澳大利亚 南澳大利亚州

吉姆·巴里酒庄是一家于1959年在南澳大利亚克莱尔谷创建的家族经营式酒庄。 创业者吉姆

·巴里是该地区首位受过专业酿酒学培训的葡萄酒酿造师，他确立了当地作为雷司令佳酿产

地的地位。 现由第二代彼得·巴里领导，拥有320公顷的葡萄园。凭借凉爽气候和石灰质土

壤的优势，该地区酿造出的优质葡萄酒在国际上赢得了高度赞誉。

雷司令

白葡萄酒

库克特级陈年香槟
法国 香槟区
独一无二的库克特级陈年香槟。精选于120种来自10余个不同年份的葡萄酒，逐年精心调

配而成。通过调配多个不同年份的葡萄酒，创造出单一年份无法呈现的层次丰富的风味与

馥郁芳香。ANA头等舱自1986年执飞国际航线起，始终秉承对顶级香槟的极致追求，持续

为乘客呈献库克香槟。

黑皮诺/莫尼耶/霞多丽

哈雪 白中白香槟
法国 香槟区
由海德希克家的查尔斯·卡米尔于1851年创立。该酒在1859年波尔多博览会上荣获金奖，为其

过后获得英国王室及其他国家授予的皇家认证奠定了基础。该酒庄更以开拓美国新市场著称，

凭借“香槟查理”之名成就辉煌。如今在西里尔·布朗的领导下，酒庄始终如一地酿造品质卓越

的香槟，在行业中树立了坚实地位。

霞多丽

多梅努·丹尼佐酒庄 普伊富美白葡萄酒2023
法国 卢瓦尔
多梅努·丹尼佐酒庄是法国卢瓦尔河谷地区经营六代的家族酒庄，其将传统与创新融于酿酒工

艺的理念备受瞩目。这款酒香气层次丰富，葡萄柚与青苹果的清新芬芳交织着欧芹、茴香与石

灰矿物气息。明快的酸度与清冽的矿物风味造就了独特的令人愉悦的多汁感。余韵中若隐若现

的微苦感更添优雅韵致。
长相思

保罗·霍布斯 俄罗斯河谷霞多丽葡萄酒2023
美国 加利福尼亚

保罗·霍布斯酒庄于1991年在索诺玛创立。2004年，该酒庄被评为“加州最重要的酿酒厂”，

2013年《福布斯》杂志称保罗·霍布斯为“葡萄酒界的史蒂夫·乔布斯”。扑面而来的浓郁柠檬卡

仕达酱与苹果的香气，伴随着香草与丁香的木桶芬芳。饱满的果香与醇厚的酒体在口中蔓延开

来，风味层次丰富复杂，伴有辛香与矿物气息的悠长余韵。

霞多丽

有时可能无法提供蒂埃里·热尔曼 奇艺索米尔2024,替代提供以下品牌。
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安尼斯博斯酒庄博特河产区葡萄酒 2022
南非斯瓦特兰
白诗南/白歌海娜/玛珊/胡珊



红葡萄酒 波特酒

尼波特科莱伊塔波特酒 2009
葡萄牙波特
尼波特成立于1842年。现任庄主德克·尼波特先生为第五代传人，如今该酒庄仍是少数坚持

家族经营的酒庄之一。为了守护传统风味，在波特酒中担任最重要角色的调配大师家族在尼

波特世代相承，将独门技艺薪火相传。该酒庄重视品质，因此始终坚持少量生产，产量不到

波特酒总量的1%。

国家杜丽佳、弗兰卡杜丽佳、红卡奥、弗朗西斯卡、红阿玛瑞拉、罗丽红

开胃酒 & 鸡尾酒
干型雪莉酒

干味美思

金巴利苏打

金巴利橙汁鸡尾酒

梅酒

基尔酒

皇家基尔

含羞草

马提尼

白兰地 & 利口酒
轩尼诗XO

君度酒

威士忌
三得利威士忌“响”21年陈酿
（纽约/法兰克福/伦敦航线）

三得利威士忌“响”
　三得利威士忌100周年纪念款

（上述以外的航线）

三得利山崎12年单一麦芽威士忌

麦卡伦18年威士忌

啤酒
三得利万志麦芽啤酒

朝日超爽生啤酒

麒麟一番榨啤酒

三宝乐札幌黑标啤酒

烈酒
伏特加 80 proof

三得利日本琴酒ROKU<六>

樱花、樱花叶、煎茶、玉露、山椒、柚子。精选日本
特有的六种草本植物，匠人倾注巧思调和出绝妙风味，
口感柔滑细腻，尽显高雅韵味。

无酒精饮料

ANA独创无酒精鸡尾酒
“WA Citrus Blue”（和风橘蓝）
敬请享用这款 ANA 独创饮料，以 “柑橘汁” 为基调，味道清新爽口。

无酒精啤酒
三得利无酒精啤酒

朝日ZERO（无酒精）

※对于未满20周岁的乘客,恕不提供含酒精饮料及无酒精饮料。

无酒精起泡酒
干型无酒精起泡酒 0.0
酒精度数 0.00%

博斯卡莱利酒庄 蒙特普齐亚诺贵族珍藏红葡萄酒2020
意大利 托斯卡纳产区
博斯卡莱利酒庄始于1962年，当时埃吉迪奥·科拉迪在意大利托斯卡纳地区的蒙特普齐亚诺

东部的切尔沃尼亚诺购入一片荒废的葡萄园。酒庄秉持“粗犷与优雅的和谐”理念，采用本土

葡萄品种酿造，其佳酿享誉全球。此酒体态丰盈果香馥郁，活泼的酸度将各元素完美融合，

精致细腻的单宁赋予酒体饱满深邃的余韵，共同造就了这款深邃珍贵的佳酿。

桑娇维塞、科罗里诺

克鲁瓦酒庄 伯恩一级园 百年葡萄园2023
法国 勃艮第
克鲁瓦酒庄创始人兼酿酒师大卫·克鲁瓦才华横溢，年仅22岁便被选为老牌酒商“卡米尔·吉

鲁”的首席酿酒师，被誉为勃艮第新一代酿酒师领军人物。成熟野草莓与树莓的风味交织着

玫瑰、肉桂和红茶的复合香气。酒体饱满醇厚，酒精度赋予其丝滑口感，优雅而庄重的酸度

塑造出独特风貌。精致细腻的单宁将风味完美融合，赋予酒体清晰的层次感。

黑皮诺

特里尼特酒庄 ACAIBO 2018
美国 加利福尼亚
特里尼特酒庄坐落于加州索诺玛县白垩山脉，由来自法国波尔多著名酿酒世家的贡札格·露

桐与克莱尔·露桐夫妇共同创立。浓郁的黑加仑与黑莓香气交织缠绕，与鼠尾草、甘草的微

妙气息、烟熏橡木桶陈酿的余韵及香草芬芳和谐共生。醇厚口感奠基于丰沛果香，包裹着源

自酒精度、精妙酸度与坚实单宁的饱满酒体，共同赋予了这款红葡萄酒非凡的陈年潜力。

赤霞珠/梅洛/品丽珠

马利诺酒庄 西拉2022
南非 斯瓦特兰

马利诺酒庄是由克里斯与安德里亚夫妇于2007年在南非斯瓦特兰地区创立的精品葡萄酒庄。

自创立以来，该酒庄在短时间内便获得国内外高度评价，在普拉特南非葡萄酒指南中荣获30

次五星评级，并4度摘得“年度最佳葡萄酒庄”桂冠。该酒庄以坚持不干预的自然酿造方式而

闻名，完全不使用任何添加剂，最大限度地展现风土特征和古老葡萄藤的个性。

西拉

有时可能无法提供马利诺酒庄 西拉2022,替代提供以下品牌。
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有时可能无法提供克鲁瓦酒庄 伯恩一级园 百年葡萄园2023，替代提供以下品牌。

阿尔伯特·毕修酒庄 玻玛2020
法国 勃艮第
黑皮诺

卡帝娜门多萨阿尔塔历史老藤马尔贝克葡萄酒 2021
阿根廷门多萨
马尔贝克



软饮料
ANA原创饮料“果香柑橘” ※加蜂蜜	 姜汁汽水

橙汁	 冷绿茶

苹果汁	 矿泉水

番茄汁	 气泡水（巴黎水或其他品牌）

可乐	 牛奶

可乐 无糖	

抹茶

精选伊藤园签约栽培茶叶精制而成的上等抹茶。携手签约农户
共同研发，精心培育。不添加任何健康成分，纯粹呈现食材的
自然风味。色泽青翠鲜亮，香气柔和怡人，略带一抹温和的微
苦，令人回味无穷。

宫崎煎茶

“新绿园”日本茶专卖店匠心呈献，100%纯正宫崎煎茶。2021年，该茶园在第75届日本
全国茶叶品评大会中第4次斩获一等一席桂冠——农林水产大臣奖

日本茶 

焙茶

这是大家耳熟能详的伊藤园“喂～来喝茶”系列中的焙茶。精选签约农户悉心培育的芬芳
茶叶，以奢侈的配比匠心调配，制成醇厚悠长的至臻风味。

其他
热巧克力 范豪顿

・为保障乘客安全，避免机上烫伤事故，我们将适度调低部分热饮的温度后为您提供。另外，对于儿童以及抱着儿童的乘客，我们将不提供热饮服务。
・品牌可能会有所变更。因数量有限，若有不能满足乘客需求之处，敬请谅解。

泰勒茶业自1886年创立以来，以矿泉之乡哈罗盖特的水源为依托，凭借精湛技艺将来自世界各地的茶叶进行
巧妙调配，打造出英国顶级品牌的优质红茶。

大吉岭午茶

精选被誉为时令佳期的次摘茶，优质茶叶孕育出醇厚的口感和馥郁的香气。

格雷伯爵茶

优雅的香柠檬香气与平衡协调的高雅口感完美融合。

苏格兰早餐茶

以次摘茶阿萨姆为基础的浓郁醇厚风味。

柠檬&橙子

以非洲和印度高地的茶叶为基础，调配出精致而果香四溢的混合茶。

茗品精选

ANA 特色咖啡精选 

意利浓缩咖啡

酸味和苦味恰到好处的浓缩咖啡，风靡全球140个国家。

意利玛奇朵咖啡

在香醇的浓缩咖啡中倾入少许绵密奶泡，尽享浓郁
滋味。

意利“长萃”浓缩咖啡（热咖啡）

保留了意利浓缩咖啡的馥郁芳香，更赋予其轻盈爽
口的独特风味。

意利“冰萃”浓缩咖啡（冰咖啡）

醇厚的双份浓缩咖啡，口感清爽怡人。

意利卡布奇诺

浓缩咖啡配以绵密柔滑的奶泡，打造出层次分明的
牛奶特调。

冰卡布奇诺

浓缩咖啡与牛奶完美交融，调配出绝妙平衡的冰饮。

我们还提供无咖啡因咖啡可供选择。

illycaffè公司于1933年诞生于意大利的里雅斯特，作为家族企业，始终秉持

着用自然馈赠的顶级咖啡，为全球追求美好与风味的人们带来愉悦体验的使

命。illycaffè公司精选全球9大顶级咖啡产区，匠心调配出100%纯阿拉比卡

拼配咖啡。意利咖啡风靡全球140多个国家，每天售出800万杯，无论是酒吧、餐厅、

酒店、品牌旗舰咖啡馆，还是精品门店与寻常人家，都能品味到这份醇香。
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香草茶
KUSMI TEA（无咖啡因草药茶)

・路易波士香草
・马鞭草薄荷
・水润玫瑰


